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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

На 22 февруари в БТПП се проведе информационен семинар за представяне на Процедура BG-RRP-4.021
"Подкрепа за енергийно обновяване на сгради в сферата на производството, търговията и услугите". В събитието
взеха участие над 40 представители на предприятия, които проявяват интерес за кандидатстване по процедурата,
която се управлява от Министерство на регионалното развитие и благоусройството (МРРБ)... 

Работодателските организации сезираха еврокомисаря по работни места и социални въпроси Никола Шмит за
решението на НСРаботодателските организации в България сезираха с писмо еврокомисаря по работни места и
социални въпроси Никола Шмит за решението на Народното събрание от 10 февруари за промени в Кодекса на
труда, с които се предвижда Министерският съвет да определя минималната работна заплата за ... 

Обсъждане на важни екологични въпроси, касаещи бизнеса Председателят на БТПП Цветан Симеонов се срещна
със служебния министър на околната среда и водите Росица Карамфилова за обсъждане на важни проблеми,
свързани с опазването на околната среда, касаещи бизнеса. Министър Карамфилова изтъкна необходимостта от
създаването на работещ алгоритъм за изпълнението на Европейската схема за търговия с квот... 

Регионалната палата работи по проект "ЕNGINE HUB" по Програмата за трансгранично сътрудничество България
– Гърция Председателят на БТПП Цветан Симеонов проведе работна среща с Илия Шербетов, председател на
Търговско-промишлена палата - Гоце Делчев. Обсъдено бе изпълнението на делегираните от БТПП дейности,
ориентирани към членовете от региона и предоставяните услуги. Коментирана бе работата по п... 

Заглавие: Представяне на процедура по Плана за възстановяване и устойчивост за енергийно обновяване на
сгради
Дата: 22.02.2023 17:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнесът в България: Решението за минималната заплата нарушава правото на ЕС
Дата: 23.02.2023 13:09
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Среща с министъра на околната среда и водите
Дата: 22.02.2023 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща с председателя на ТПП - Гоце Делчев
Дата: 22.02.2023 15:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Работодателските организации са сезирали еврокомисаря по работни места във връзка с
определянето на минималната заплата в България

https://www.bcci.bg/news/19373
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/369987-biznesat-v-balgariya-reshenieto-za-minimalnata-zaplata-narushava-pravoto-na-es
https://www.bcci.bg/news/19372
https://www.bcci.bg/news/19371
https://www.bta.bg/bg/news/economy/412562-rabotodatelskite-organizatsii-sa-sezirali-evrokomisarya-po-rabotni-mesta-vav-vra


Работодателските организации сезираха с писмо еврокомисаря по работни места и социални въпроси Никола
Шмит за решението на Народното събрание от 10 февруари т.г. за промени в Кодекса на труда, с които се
предвижда Министерският съвет за определя минималната работна заплата за страната ежегодно в размер на 50
на сто от средната брутна работна заплата. Според работодателските организации, това решен... 

Работодателските организации сезираха с писмо еврокомисаря по работни места и социални въпроси Никола
Шмит за решението на Народното събрание от 10 февруари т.г. за промени в Кодекса на труда, с които се
предвижда Министерският съвет за определя минималната работна заплата за страната ежегодно в размер на 50
на сто от средната брутна работна заплата. Според работодателските организации, това решен... 

Националната търговско-банкова гимназия чества 110 години от създаването си Възпитаниците на Националната
търговско-банкова гимназия редовно участват в панаири на ученическите фирми у нас и в чужбина и печелят
призови местаЗина СОКОЛОВА На 25 февруари се навършват 110 години от основаването на Националната
търговско-банкова гимназия през 1913 г. като Търговска гимназия на Софийската търговско-инду... 

ДО Г-Н НИКОЛА ШМИТ, ЕВРОПЕЙСКИ КОМИСАР ПО РАБОТНИ МЕСТА И СОЦИАЛНИ ПРАВА ОТНОСНО:
Възможно нарушение на правото на Европейския съюз УВАЖАЕМИ КОМИСАР ШМИТ, В светлината на
публикуваното на 25 януари 2023 г. Съобщение на Комисията за укрепване на социалния диалог в Европейския
съюз (СОМ 25.01.2023) 40 final) и проекта на Препоръка на Съвета за укрепване на социалния диалог в
Европейския съюз (C... 

Четирите големи работодателски организации (АИКБ, КРИБ, БСК и БТПП) изпратиха писмо до еврокомисаря по
работните места и социалните права Никола Шмит по повод промените у нас на Ковекса на труда, с които се
въвежда механизъм за определяна не минималната работна заплата. Припомняме, с промените Министерският
ще определя минималната работна заплата за страната ежегодно в срок до 1 септември на текущ... 

Жереми Тирион, първи секретар по политически и икономически въпроси към Посолството на Белгия в София,
посети БТПП и разговаря с председателя Цветан Симеонов. В срещата участва и Величка Терзиева, секретар по
търговия и инвестиции при търговското представителство на Фландрия към Посолството. По време на разговора
бе дискутирано търговско-икономическото сътрудничество между двете страни. В тази вр... 

Дата: 23.02.2023 12:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Работодателските организации са сезирали еврокомисаря по работни места във връзка с
определянето на минималната заплата в България
Дата: 23.02.2023 12:52
Медия: Утро Русе

Заглавие: Училището с най-много учебни фирми в света
Дата: 22.02.2023 18:02
Медия: Аз-Буки

Заглавие: АОБР: С решението на НС за МРЗ се нарушава правото на ЕС
Дата: 23.02.2023 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнесът атакува в Брюксел механизма за минималната заплата
Дата: 23.02.2023 12:07
Медия: Икономически живот

Заглавие: Представители на Посолството на Кралство Белгия посетиха БТПП
Дата: 23.02.2023 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Председателят на БТПП се срещна с министъра на регионалното развитие и благоустройството
Дата: 23.02.2023 10:01

https://utroruse.com/article/924170/
https://press.azbuki.bg/novini-2023/broj-8-2023/uchilishheto-s-naj-mnogo-uchebni-firmi-v-sveta/
https://www.bcci.bg/news/19376
https://ikj.bg/novini/biznesat-atakuva-v-bryuksel-mehanizma-za-minimalnata-zaplata/
https://www.bcci.bg/news/19375
https://www.bcci.bg/news/19374


На 22 февруари председателят на БТПП проведе среща с министъра на регионалното развитие и
благоустройството Иван Шишков. Предмет на обсъждане по време на срещата бяха въпросите, свързани с
намаляване на административната тежест върху бизнеса при инсталирането на възобновяеми енергийни
източници и подобряване на транспортната логистика. По отношение инсталирането на ВЕИ за намаляване
използването ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Държавната фирма заменила български фермери с унгарски внос Мляко от Унгария в сиренето и кашкавала на
държавната "Ел Би Булгарикум" вкисна, а заедно с него и изпълнителният директор на фирмата. Николай Маринов
бе уволнен в понеделник от принципала на дружеството - Държавната консолидационна компания. С него си
отиде и шефката на съвета на директорите Невена Петрова. И двамата изкараха на постовет... 

БНБ публикува на сайта си въпроси и отговори за еврозоната.Какво е еврозона?Еврозоната е обединение на
онези държави – членки на Европейския съюз (ЕС), които са въвели еврото като своя национална валута. Общата
валута, единната парична политика, целяща ценова стабилност, и координацията на икономическите и
фискалните политики са ключовите характеристики на Икономическия и паричен съюз (ИПС). Всичк... 

Освободеното ръководство на "Ел Би Булгарикум" е купувало сурово мляко на цена с 40% над пазарната, и е
заплатило над 1 млн. лв. за автомобили, информира Държавната консолидационна комания.Освободеното
ръководство на Ел Би Булгарикум" е купувало сурово мляко на цена с 40% над пазарната и е закупило автомобили
за над 1 млн. лв. още в първите дни от встъпването си. Превозните средства все още не са ... 

За логистика на хранителните продукти доставчикът дължи между 6 и 8% от стойността на продукта За да влезе
продукт в рекламна брошура на хранителна верига, се плаща такса, която стига до 20 000 лева. Това разкриха от
Националната асоциация на млекопреработвателите, съобщи bTV. "Литър мляко от производител към
преработвател е около 1,15 лева", обясни един от фермерите. За потребителите във фирмения... 

Снимка: Pexels Министерството на финансите и Българската народна банка публикуваха на страниците си в
интернет често задавани въпроси и отговори за еврозоната и въвеждането на еврото, съобщава БТА. Сред
въпросите, на които се дава разяснителна информация, са какво е еврозона, кои държави са част от нея, за
Европейската централна банка, какви са критериите за приемане на еврото, кой отговаря за коо... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Млякото вкисна "Ел Би Булгарикум" – свалиха шефа ѝ, купувал го скъпо, но с ниско качество (Обзор)
Дата: 22.02.2023 23:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Ето отговорите на всичките въпроси, свързани с приемането на еврото
Дата: 22.02.2023 17:10
Медия: Бургас 24

Заглавие: ДКК: Освободеното ръководство на "Ел Би" купувало сурово мляко с 40% над пазарната цена,
платило над 1 млн. лв. за автомобили
Дата: 22.02.2023 19:36
Медия: Бургас 24

Заглавие: До 20 хиляди лева стига таксата, за да влезе продукт в рекламната брошура на супермаркетите
Дата: 22.02.2023 21:33
Медия: Dunavmost

Заглавие: БНБ и МФ пуснаха често задавани въпроси и отговори
Дата: 22.02.2023 21:34
Медия: Petel.bg

https://www.dotbg.bg/article/13836857
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Eto-otgovorite-na-vsichkite-vuprosi-svurzani-s-priemaneto-na-evroto-1576888
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/DKK-Osvobodenoto-rukovodstvo-na-El-Bi-kupuvalo-surovo-mlyako-s-40-nad-pazarnata-cena-platilo-nad-1-mln-lv-za-avtomobili-1577052
https://www.dunavmost.com/novini/do-20-hilyadi-leva-stiga-taksata-za-da-vleze-produkt-v-reklamnata-broshura-na-supermarketite
https://petel.bg/BNB-i-MF-pusnaha-chesto-zadavani-vaprosi-i-otgovori-__475658


Галина ГЕОРГИЕВА Ректорът на УХТ проф. Пламен Моллов представи новата магистърска програма по
"Технология на виното и напитките на основа вино", която е под егидата на Международната организация по
лозата и виното OIV. Тържествената церемония за официално стартиране на магистърската програма, връчването
на наградите "Златен ритон" и медалите в Международния конкурс за вина и спиртни напитки и Пром... 

Четири вина със "Златен ритон" от "Винария 2023" Четири вина спечелиха приза "Златен ритон" от
международната специализирана изложба "Винария 2023". Три от тях отидоха в колекциите на българските
винарски изби – ВИ "Вила Юстина", "Ловико Лозари" АД и "Стефан Пирев Уайнс", a един – за турския производител
"Suvla". "След четиригодишната пауза възраждаме традицията, която е особено необходима за разв... 

Започва набирането на проекти на работодатели за съфинансиране по Фонд "Условия на труд" (ФУТ) на
Министерството на труда и социалната политика през 2023 г. Ще се отпускат средства за подобряването на
условията на труд в предприятията и за развиването на дейности по диагностика на професионалните болести.
Това стана ясно след днешното заседание на Националния съвет по условия на труд и Управителни... 

Над 500 български малки и средни компании попълниха анкетата на Изпълнителната агенция за насърчаване на
малките и средните предприятия и дадоха обратна връзка за развитието си през 2022 г. в условията на редица
неблагоприятни фактори като високата инфлация, политическата ситуация в страната, войната в Украйна,
постпандемичната обстановка и други. От анализа на данните, извършен и обобщен от Агенц... 

Фискална позиция на България е стабилна, неблагоприятни външни обстоятелства водят до забавяне към
Еврозоната. Това каза в реч изпълнителният заместник-председател на ЕК Валдис Домбровскис в УНСС,
съобщиха от пресцентъра на представителството на Европейската комисия в България."За мен е удоволствие да
съм отново тук – в Университета за национално и световно стопанство в София. Трогнат съм и със см... 

Като стратегическа грешка и изключително разочароващо определи кметът Стефан Радев решението на
Общинския съвет в Сливен да не приеме предложението за създаване на търговско дружество "Индустриален
парк". "Надявам се да не е направена стратегическа грешка от Общинския съвет, която да даде отражение в
бъдеще и дано нищо да не е изгубено, защото индустриалният парк е стратегически и ключов проект за... 

Заглавие: Проф. Моллов представи новата магистърска програма на УХТ, 19 енолози положиха клетва
Дата: 22.02.2023 21:35
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Четири вина със "Златен ритон" от "Винария 2023"
Дата: 22.02.2023 23:15
Медия: Plovdiv Live

Заглавие: Отпускат до 100 000 лв. за подобряване на условията на труд във фирмите
Дата: 22.02.2023 18:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Инфлацията затруднява 80% от българския бизнес
Дата: 22.02.2023 18:15
Медия: Economynews

Заглавие: Домбровскис: Неблагоприятни външни обстоятелства водят до забавяне към Еврозоната
Дата: 23.02.2023 13:16
Медия: Фокус

Заглавие: СТЕФАН РАДЕВ: СТРАТЕГИЧЕСКА ГРЕШКА И ЛОШ СИГНАЛ КЪМ ИНВЕСТИТОРИТЕ Е ОТХВЪРЛЕНОТО
ПРЕДЛОЖЕНИЕ ЗА ИНДУСТРИАЛНИЯ ПАРК
Дата: 23.02.2023 13:13
Медия: Сливен Инфо

Заглавие: Липсата на инвестиции за мрежата ще провали зеления преход
Дата: 23.02.2023 12:51

https://www.plovdiv-press.bg/2023/02/22/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%BC%D0%BE%D0%BB%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A/320741/
https://plovdivlive.bg/news/read/79271
https://www.flashnews.bg/otpuskat-do-100-000-lv-za-podobryavane-na-usloviyata-na-trud-vav-firmite/
http://www.economynews.bg/%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0-80-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-news107160.html
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Dombrovskis-Neblagopriyatni-vunshni-obstoyatelstva-vodyat-do-zabavyane-kum-Evrozonata-1577860
https://sliveninfo.bg/%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%84%D0%B0%D0%BD-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%BA%D0%B0-%D0%B8-%D0%BB/
https://www.investor.bg/a/518-energetika/369983-lipsata-na-investitsii-za-mrezhata-shte-provali-zeleniya-prehod


Мрежовите дружества се оплакаха от липсата на стратегия и ясни правила при развитието на зелените
мощностиНедостатъчните инвестиции в развитието на мрежите е сериозен проблем за развитието на зелената
енергия. Това коментираха участниците във форум, посветен на развитието на електроенергийните мрежи,
организиран от Института за енергиен мениджмънт (EMI). Кристиан Руби, генерален секретар на Eurele... 

Дори фалиралата "Била" стои на пазара и тегли печалба, родните производители са на коленеПрипомняме ги
отново, защото за 10 години нищо значително не се е променило. "Била", "Лидъл", "Карфур" – гигантите не
инвестират почти нищо в България. Всеки месец изнасят от страната ни до 700 млн. евро. Цените им в България
много по-често са по-високи от тези в Германия, Испания, Австрия или Италия, а в Бълг... 

За всяко 1 евро, инвестирано в нови ВЕИ мощности, трябва да се предвижда 1 евро за развитие на мрежите. Това
каза председателят на Комисията за енергийно и водно регулиране (КЕВР) Иван Иванов на кръгла маса,
посветена на развитието и проблемите на електроенергийните мрежи. По думите му понастоящем този разговор е
труден, защото войната в Украйна предизвика сериозни промени в плановете на европейск... 

Ще се сформира регионален клъстер по растениевъдствоМотивацията на новото поколение учени за постигане на
върхови професионални резултати и неговият имидж в обществото са атрактивните акценти в стартиралия
иновативен проект от Центъра по растителна системна биология и биотехнология в Пловдив. Продължителността
на изследването е 36 месеца. То съсредоточава усилията на академичен екип, съставен от 1... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

В бонския квартал Бад Годесберг обущар се оплаква, че децата му не желаят да поемат семейния бизнес - те
предпочитат да следват в университет, а намирането на чирак се оказва трудна задача. Ковачът в близкия център
за конна езда пък казва, че след края на обучението на стажанта му, се е опитал да го задържи, но той не е
пожелал да остане. Много трудно е да се намери нов, подходящ човек, казва той.... 

Междуведомствената работна група към министъра на труда и социалната политика Лазар Лазаров за
транспониране на Директивата за адекватни минимални работни заплати в ЕС проведе първото си заседание. В
дискусията участваха заместник-министър Надя Клисурска, експерти от Министерството на труда и социалната
политика, Министерството на финансите, Националния осигурителен институт, Националния статисти... 

Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Гигантите "Била", "Лидъл", "Кауфланд" не инвестират нищо в България, но всеки месец изнасят от
страната ни по 700 млн. лв.
Дата: 23.02.2023 11:46
Медия: МИГNews

Заглавие: За всяко 1 евро, инвестирано в нови ВЕИ мощности, трябва да се предвижда 1 евро за развитие на
мрежите, каза председателят на КЕВР
Дата: 23.02.2023 12:33
Медия: Утро Русе

Заглавие: Проект анализира мотивацията на новото поколение изследователи
Дата: 23.02.2023 13:02
Медия: Дарик

Заглавие: В Германия: кадри има. Но трябва да вдигнат заплатите
Дата: 22.02.2023 22:10
Медия: Actualno.com

Заглавие: Работната група към МТСП за транспониране на директивата за минималната заплата проведе
първото си заседание
Дата: 22.02.2023 20:11
Медия: Novinata.bg

https://mignews.info/gigantite-bila-lidal-kaufland-ne-investirat-nishto-v-balgariya-no-vseki-mesets-iznasyat-ot-stranata-ni-po-700-mln-lv/
https://utroruse.com/article/924138/
https://darik.bg/proekt-analizira-motivaciata-na-novoto-pokolenie-izsledovateli
https://www.actualno.com/europe/v-germanija-kadri-ima-no-trjabva-da-vdignat-zaplatite-news_1911513.html
https://novinata.bg/bulgaria/rabotnata-grupa-kam-mtsp-za-transponirane-na-direktivata-za-minimalnata-zaplata-provede-parvoto-si-zasedanie/


Междуведомствената работна група към министъра на труда и социалната политика Лазар Лазаров за
транспониране на Директивата за адекватни минимални работни заплати в ЕС проведе първото си заседание. В
дискусията участваха заместник-министър Надя Клисурска, експерти от Министерството на труда и социалната
политика, Министерството на финансите, Националния осигурителен институт, Националния статистич... 

"Измина почти една година — всъщност утре ще се навърши една година — откакто Кремъл започна своята
безпрецедентна агресия срещу една суверенна и независима държава: съседна Украйна. През тази година ЕС и
нашите съюзници оставаме единни, в подкрепа на Украйна и срещу Русия. За първи път в историята Украйна
получи военна подкрепа от ЕС. Ние ще продължим да оказваме тази подкрепа до пълна победа. Ук... 

Какви са видовете авторитет, защо е важен и как да го постигне учителят в своята всекидневна работа - тази тема
ще разгледа клиничният психолог Михаил Михайлов в предстоящото издание на Е-академия. Онлайн срещата,
организирана от издателството "Клет България", ще се състои на 27 февруари от 17:30 часа, съобщиха
организаторите. Авторитетът е феномен, който е дълбоко вкоренен в обществото и който о... 

Европейските акции се повишиха в ранната търговия в четвъртък след две поредни сесии на спад, тъй като
положителната прогноза за продажбите на американския производител на полупроводници Nvidia предизвика
рали в сектора на чиповете, пише Ройтерс. Общоевропейският индекс STOXX 600 отчете ръст от 0,31 пункта, или
0,07%, до 462,53 пункта. Немският показател DAX се повиши с 55,77 пункта, или 0,36%, до... 

Вижте кои са най-добрите държави за експатиИма много неща, които трябва да обмислите, преди да се
преместите в чужбина: как трансферът ще промени ежедневието ви и ще повлияе на семейството ви, дали
здравеопазването ще отговори на вашите нужди и какво означава това за вашето емоционално благополучие и
банкова сметка. Глобалната компания за финансови услуги HSBC се опитва да помогне с информация на ... 

Работодателите оспорват начина, по който минималната заплата става 50% от среднатаБългарските
работодателски организации сезираха Европейската комисия за решението на парламента да обвърже
минималната работна в страната с 50% от средната. "Решението на парламента противоречи на европейското
законодателство", посочват бизнес асоциациите в писмо до еврокомисаря по работните места и социалните права

Заглавие: Работната група към МТСП за транспониране на директивата за минималната заплата проведе
първото си заседание
Дата: 22.02.2023 18:24
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Зам.-председателят на ЕК Валдис Домбровскис: Европейската комисия ще продължи да работи в
тясно сътрудничество с България в подкрепа на усилията ѝ за присъединяване към еврозоната
Дата: 23.02.2023 12:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Авторитетът на учителя и ролята му в работата с учениците ще са тема на предстоящото издание на Е-
академия
Дата: 23.02.2023 10:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Технологичният сектор даде положителен тласък на европейските фондови борси*
Дата: 23.02.2023 13:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Каква заплата бихте получавали в чужбина според професията си?
Дата: 23.02.2023 13:13
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Бизнесът сезира ЕК: Парламентът побългарил евродирективата за адеквантни заплати
Дата: 23.02.2023 12:59
Медия: Дивидент

https://www.abcnews.bg/bg/news/16770830921688/rabotnata-grupa-kam-mtsp-za-transponirane-na-direktivata-za-minimalnata-zaplata-provede-parvoto-si-zasedanie
https://vestnikstroitel.bg/news/294101_%D0%B7%D0%B0%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BA-%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D0%B4%D0%B8%D1%81-%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D1%80%D0%BE
https://www.bta.bg/bg/news/lik/412414-avtoritetat-na-uchitelya-i-rolyata-mu-v-rabotata-s-uchenitsite-shte-sa-tema-na-p
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/tehnologichniat-sektor-dade-polozitelen-tlasak-na-evropeiskite-fondovi-borsi-
https://businessnovinite.bg/svjat/kakva-zaplata-bihte-poluchavali-v-chuzhbina-spored-profesijata-si.html
https://dividend.bg/biznes/biznesat-sezira-ek-parlamentat-pobalgaril-evrodirektivata-za-adekvantni-zaplati


... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Истината е, че в България не се консумира чак толкова вредна храна, колкото в Америка например, но това не
значи, че и родния ни пазар не е залят със стоки със съмнително качество и произход. Нормално е за модерния
човек да живее на високи обороти и да не отделя толкова внимание на храната, която си купува и след това
консумира, но това, че сме много заети, не е оправдание да ядем неща, които мога... 

Истината е, че в България не се консумира чак толкова вредна храна, колкото в Америка например, но това не
значи, че и родния ни пазар не е залят със стоки със съмнително качество и произход. Нормално е за модерния
човек да живее на високи обороти и да не отделя толкова внимание на храната, която си купува и след това
консумира, но това, че сме много заети, не е оправдание да ядем неща, които мога... 

Държавната компания "Ел Би Булгарикум", която държи лиценза за производство на българско кисело мляко, се
оказа арена на битка между различни фракции в ръководството ѝ. От едната страна е уволненият от поста
директор Николай Маринов, член на БСП и поддръжник на президента Румен Радев. От другата е изпълнителният
директор на "Държавната консолидационна компания" (ДКК) Венцислав Димитров, зад който... 

Петата книга на авторитетната дипломатка и международна анализаторка Жоржета Пехливанова е огромно по
обхват пано на световната политика, отбеляза в представянето на творбата Владимир Шейтанов. Една от най-
авторитетните и уважавани дами в българската дипломация, утвърдила се и като ярък автор на книги – Жоржета
Пехливанова, представи на 21 февруари в голямата зала "Марин Дринов" на Българската ака... 

Полицай е бил арестуван в столицата. Той е бил заловен заради получен от него подкуп, съобщи "NOVA" като се
позова на свои източници. Служителят на реда е от 9-о Районно управление. Той е на 43 години. Полицаят се
занимава с разследване на икономически престъпления. По непотвърдена информация той е взел подкупа от
бизнесмен. Срещу това е трябвало да премахне преписка, която била свързана с труд... 

Над 600 фирми представят продукцията сиВкусни мезета, огнени напитки и ободряващи пиетета – пълна гама от
изкушения очакват посетителите на тазгодишното издание на мегафорума за вино, храна и аграрни технологии в
Международния панаир. Най-голямото аграрно събитие на балканите събира над 600 участници и представя
фермерски продукти от различни кътчета на света. Традиционно силно е участието на бълг... 

Заглавие: Не яжте това! 10-те най-вредни храни в България
Дата: 22.02.2023 23:03
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Не яжте това! 10-те най-вредни храни в България
Дата: 22.02.2023 23:00
Медия: Марица

Заглавие: Аванси, прекупвачи, коли: Какво "изяде" главата на шефа на "Ел Би Булгарикум"
Дата: 22.02.2023 20:58
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: "Дипломацията отвътре" на Жоржета Пехливанова събра в БАН дипломати, учени, журналисти
Дата: 22.02.2023 20:36
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Арестуваха полицай заради подкуп в София
Дата: 22.02.2023 19:27
Медия: Искра.бг

Заглавие: В Панаирният град в Пловдив: Женски еликсир, синьо вино, кафе с люта чушка и мезета
Дата: 22.02.2023 20:00
Медия: Трафик Нюз

https://novini.vratsa.eu/bg/ne-yazhte-tova-10-te-nay-vredni-hrani-v-balgariya/
https://www.marica.bg/zdrave/ne-qjte-tova-10-te-nay-vredni-hrani-v-balgariq
https://www.mediapool.bg/avansi-prekupvachi-koli-kakvo-izyade-glavata-na-shefa-na-el-bi-bulgarikum-news345135.html
http://sbj-bg.eu/article/details/54495/%E2%80%9EDiplomatsiyata+otvatre%E2%80%9D+na+Zhorzheta+Pehlivanova+sabra+v+BAN+diplomati%2C+ucheni%2C+zhurnalisti
https://www.iskra.bg/arestuvaha-politsay-zaradi-podkup-v-sofia/
https://trafficnews.bg/plovdiv/v-panairniiat-grad-plovdiv-zhenski-eliksir-sinyo-vino-kafe-270952/


В Брюксел очакват двустранният стокообмен да нарасне с 30%Европейският съюз и Нова Зеландия се
приближиха с още една крачка до подписването на споразумение за свободна търговия, след като Комисията
представи документа за подпис от Съвета. Според председателя на Европейската комисия Урсула фон дер
Лайен, споразумението ще има голям принос за справедлив и зелен растеж, комбиниран с безпрецедентни со... 

Една от двете най-големи телевизии у нас - bTV, ще има нов собственик до изборите на 2 април. Това твърди
"Марица". Според източници, близки до телевизията, в напреднали преговори за медията е един от големите ни
телекоми А1. В тв средите се говори, че сделката ще бъде обявена всеки момент. За редакцията на телевизията,
която сега е до НДК, вече има подготвен нов офис. Нищо чудно да става въпрос з... 

Една от двете най-големи телевизии у нас – bTV, ще има нов собственик до изборите на 2 април. Това твърди
"Марица". Според източници, близки до телевизията, в напреднали преговори за медията е един от големите ни
телекоми А1. В тв средите се говори, че сделката ще бъде обявена всеки момент. За редакцията на телевизията,
която сега е до НДК, вече има подготвен нов офис. Нищо чудно да става въпрос з... 

БДЖ иска да се модернизира, но европейските средства не стигат. Дори и с европейски средства на БДЖ им
отнема над 10 години за ремонт на една единствена ЖП линия. Представете си, ако трябва всичките да бъдат
реконструирани. С малко повече късмет правнуците ни ще имат честта да се возят комфортно в БДЖ.
Представители на Европейската комисия инспектираха напредъка по строително-монтажните дейности н... 

Как ще се развиват миннодобивната дейност и строителството в следващите 10 – 15 години, когато ни очакват
големи технологични промени? Отговорът на този въпрос даде изпълнителният директор на Геотехмин ООД г-н
Доминик Хамерс, който участва във форума "Преди утрешния ден – Началото", организиран от списание Business
Global. "Компаниите трябва да се адаптират към най-новите технологични тенденции, в... 

В него се искало основно закупуване на 155 милиметрови гаубици, с които България не разполага, твърди
Димитър СтояновКомисарят по външните въпроси на ЕС Жозеп Борел, е изпратил писмо до България за
изпращането на оръжия от наша страна към Украйна". Това заяви служебният военен министър Димитър
Стоянов, цитиран от БГНЕС. Само няколко часа по-рано Стоянов обяви: "В Министерството на отбраната не е п... 

Заглавие: ЕС и Нова Зеландия пред сключване на договор
Дата: 23.02.2023 13:02
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: Мегасделка: Продават bTV до изборите!
Дата: 23.02.2023 12:48
Медия: Мироглед

Заглавие: Мегасделка: Продават bTV до изборите! Новият купувач е
Дата: 23.02.2023 12:38
Медия: Спортове

Заглавие: БДЖ иска да се модернизира, но европейските средства не стигат
Дата: 23.02.2023 12:34
Медия: Господари на уеба

Заглавие: Група ГЕОТЕХМИН и високотехнологичното бъдеще
Дата: 23.02.2023 13:37
Медия: Средногорски Багри

Заглавие: Военният министър все пак получи писмото на Борел за боеприпаси за Украйна
Дата: 23.02.2023 12:58
Медия: Сега

Заглавие: Хиляди български младежи, работили в колцентрове у нас, са ЗАПЛАШЕНИ от АРЕСТ и СЪД в
Германия

https://agro.bg/novini/pazari/es-i-nova-zelandiya-pred-skliuchvane-na-dogovor/
http://mirogled.com/bg/news-view/mieghasdielka-prodavat-btv-do-izboritie
https://sportove.net/423124/
https://gospodari.com/bdzh-iska-da-se-modernizira-no-evropeyskite-sredstva-ne-stigat/
https://www.srednogorskibagri.com/%D0%B3%D1%80%D1%83%D0%BF%D0%B0-%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BC%D0%B8%D0%BD-%D0%B8-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D1%87%D0%BD/
https://www.segabg.com/hot/category-bulgaria/voenniyat-ministur-vse-pak-poluchi-pismoto-na-borel-za-boepripasi-za-ukrayna
http://videlinabg.com/index/fullnews/newsId/45036


Иван Тилев пред Окръжен съд - Пазарджик. Публикуваме материала от "Сега", базиран на казаното от Богдана
Лазарова в предаването (О)позиция на сайта, тъй като един от случаите, за които говори авторката на
предаването "Следите остават" по БНТ се разигра през лятото и есента на 2022 г. в Пазарджик. Потърпевш от него
беше работилият в колцентър в София 23-годишен пазарджиклия Иван Тилев, който беше и... 

Дата: 23.02.2023 13:28
Медия: Виделина
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